
 

Interpellation till Regionstyrelsens ordförande       2020-12-04 

Det finns patienter med extremt sällsynta sjukdomar, där bromsmedicinerna är 

extremt kostsamma och subventioneras för att patienten ska kunna ha råd att använda 

sig av den. Medicin som kan förlänga livet, men inte stoppa sjukdomen. 

Under Coronakrisen så stoppar Hälso- och sjukvårdsdirektörerna och ordförandena i 

Läkemedelsråd/kommittéerna inom regionerna Halland, Skåne och Västra Götaland 

livsviktig behandling.  

 

Som skäl till beslutet anges detta: ”Regionerna står inför stora ekonomiska utma-

ningar med framtida demografiska förändringar.” Man menar ”kostnaden blir orim-

lig” – men har inte ens gjort några försök att förhandla ner kostnaden med läkeme-

delsföretaget. Regionerna har överhuvudtaget inte givit någon medicinsk förklaring 

till varför behandlingen ska avbrytas. Man har inte heller gjort någon analys av vad 

som händer med patienterna, om de plötsligt slutar ta bromsmedicin.  

Utan bromsmedicin blir dessa patienter snabbt sämre.  

 

Mot bakgrund av ovanstående 

          -        I vilka lägen kan man sluta med att subventionera läkemedel? 

-       Vilken medicinsk bedömning görs inför beslut om att subventionera  

         läkemedel eller inte? 

-        Bör inte regionen prioritera vård som förlänger patientens liv, i synnerhet    

         om det är patientens önskan? 

 

Sverigedemokraterna Region Halland genom: 

 

______________________                                        __________________________ 

Stina Isaksson Vice Gruppledare                              Sara-Lena Bjälkö Ledamot 
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